

Hello, Northbrook Families,

In thinking back on the incredible partnerships that existed between families, teachers, and parents during our distance learning, there is so much to be proud of. The work and achievement of your students during this time is the true meaning of community. And in the spirit of community, we must take a stand. All of the staff and teachers at YES Prep are outraged by the murder of George Floyd at the hands of Minneapolis police officers and the continued violent response by police against protestors. This behavior is unacceptable, and we stand with our community in calls for justice and radical change at the local and national level. We believe that this incident was born out of an act of racism, a hatred that stems from centuries of discrimination and injustice. George Floyd is one name in a long list of injustices, and we refuse to accept this reality for the future of our students. Now is the time to take a stand. Now is the time for change.

For years, we have made the commitment to support your child in their aspirations to attend and graduate college, and we will not ignore the greater impact that race has on our students' journey to higher education. At this critical time in history, we must honor and recognize the unique experiences of our black staff, teachers, and students. As a school, we vow to lift the voices of our students of color and make space for them to understand their racial identity in the context of the world around us. We agree to partner with our students and families to ensure that our school is a safe and accepting space. We commit to leading conversations about race with our staff members in an effort to educate, honor, and empower all in this field. White supremacy and white privilege will not go unaddressed because the success and wellbeing of our students depend on the honesty of our conversations.

We will work throughout the summer to ensure an inclusive community for all students, and we will plan opportunities for students to lead and serve within their community. In the wake of this tragedy and every day, we are unapologetically committed—now more than ever—to eliminating social injustice and teaching empathy and equality in our classrooms as we stand up for, educate, and empower the leaders and citizens of tomorrow. We invite any suggestions or thoughts you would like to share with our staff on this issue. Please email [Eric.Newcomer@yesprep.org](mailto:Eric.Newcomer@yesprep.org) to engage in continued dialogue.

Additionally, we may be socially distanced, but we are still here for each one of our students and families. If your student is struggling emotionally at this time, please reach out to us so that we may support. You yourself may be feeling a higher level of emotion due to current events combined with our still-present health crisis. Here are some self-care practices for you and/or your student to practice throughout the summer:

- Take a break
- Set healthy boundaries, especially with checking social media
- Write down how you feel
- Speak to a friend
- Create art that represents how you feel

- Engage in an act that moves the needle towards justice.
- Love yourself

It's up to all of us to ensure our students are prepared to be the leaders to make a better tomorrow, and we all must support each other along the way.

In solidarity,

Eric Newcomer

---

Hola, familias de Northbrook,

Al pensar en las increíbles asociaciones y relaciones que existieron entre familias, maestros y padres durante nuestro aprendizaje a distancia, hay mucho de lo que estar orgullosos. El trabajo y el logro de sus estudiantes durante este tiempo es el verdadero significado de la comunidad. Y en el espíritu de comunidad, debemos adoptar una posición. Todo el personal y los maestros de YES Prep están indignados por el asesinato de George Floyd a manos de los agentes de policía de Minneapolis y la continua respuesta violenta de la policía contra los manifestantes. Este comportamiento es inaceptable y apoyamos a nuestra comunidad en reclamos de justicia y cambio radical a nivel local y nacional. Creemos que este incidente nació de un acto de racismo, un odio que surge de siglos de discriminación e injusticia. George Floyd es solo un nombre en una larga lista de injusticias, y nos negamos a aceptar esta realidad para el futuro de nuestros estudiantes. Ahora es el momento de tomar una posición. Ahora es el momento para el cambio.

Durante años, nos hemos comprometido a apoyar a su hijo en sus aspiraciones de asistir y graduarse de la universidad, y no ignoraremos el mayor impacto que la raza tiene en el camino de nuestros estudiantes hacia la educación superior. En este momento crítico de la historia, debemos honrar y reconocer las experiencias únicas de nuestro personal negro, maestros y estudiantes. Como escuela, prometemos elevar las voces de nuestros estudiantes de color y hacerles espacio para que comprendan su identidad racial en el contexto del mundo que nos rodea. Acordamos asociarnos con nuestros estudiantes y familias para garantizar que nuestra escuela sea un espacio seguro y de aceptación. Nos comprometemos a liderar conversaciones sobre raza con los miembros de nuestro personal en un esfuerzo por educar, honrar y empoderar a todos en este campo. La supremacía blanca y el privilegio blanco no quedarán sin abordar porque el éxito y el bienestar de nuestros estudiantes dependen de la honestidad de nuestras conversaciones.

Trabajaremos durante todo el verano para garantizar una comunidad inclusiva para todos los estudiantes, y planificaremos oportunidades para que los estudiantes lideren y sirvan dentro de su comunidad. A raíz de esta tragedia y todos los días, nos comprometemos sin complejos, ahora más que nunca, a eliminar la injusticia social y enseñar empatía e igualdad en nuestras aulas mientras defendemos, educamos y empoderamos a los líderes y ciudadanos del mañana. Invitamos cualquier sugerencia o pensamiento que le gustaría compartir con nuestro personal

sobre este tema. Envíe un correo electrónico a [Eric.Newcomer@yesprep.org](mailto:Eric.Newcomer@yesprep.org) para entablar un diálogo continuo.

Además, podemos estar socialmente distanciados, pero todavía estamos aquí para cada uno de nuestros estudiantes y familias. Si su estudiante tiene dificultades emocionales en este momento, comuníquese con nosotros para que podamos apoyarlo. Usted mismo puede estar sintiendo un mayor nivel de emoción debido a los eventos actuales combinados con nuestra crisis de salud aún presente. Aquí hay algunas prácticas de cuidado personal para que usted y / o su estudiante practiquen durante el verano:

- Tomar un descanso
- Establezca límites saludables, especialmente al revisar las redes sociales
- Escribe cómo te sientes
- Habla con un amigo
- Crea arte que represente cómo te sientes
- Participar en un acto que mueve la aguja hacia la justicia.
- Ámate a tí mismo

Depende de todos nosotros asegurarnos de que nuestros estudiantes estén preparados para ser los líderes para mejorar el mañana, y todos debemos apoyarnos mutuamente en el camino.

En solidaridad,

Eric Newcomer